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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Цветан Симеонов, председател на БТПП, се среща с изпълнителните директори на Българската агенция за
експортно застраховане Гълъбин Гълъбов и Веселин Рашинов. В срещата взе участие и Владимир Томов,
председател на Съвета по инвестиции при БТПП. Основната цел на срещата бе обсъждане на начини на
взаимодействие между организациите в помощ на МСП. Ръководителите на БАЕЗ представиха част от застрахова...

Модулно видео обучение за самостоятелни занимания с възможност за менторство и консултации Българската
търговско-промишлена палата и Съветът по кръгова икономика при Палатата представиха пред бизнеса
платформа за видео обучение по "кръгова икономика". Модулното видео обучение е подготвено за самостоятелни
занимания с възможности за менторство и консултации. Създател на курса е Десислава Димитров... 

Министерството на земеделието организира дискусия на тема "Работната сила в селското стопанство – фактор за
успеха в сектора". В рамките на събитието Палатата беше представена от главния секретар на БТПП – Васил
Тодоров, Любомир Левичаров – гл. експерт "Икономически анализи и политика", и Андреа Щерев - председател на
"Българска асоциация за кръгова икономика и биотехнологии". Фокусът на срещата ... 

За двадесет и втора поредна година Технически университет - Габрово организира международната научна
конференция УНИТЕХ, в която учени от страната и чужбина представят своите научни разработки и постижения.
Официалното откриване на събитието се проведе в конферентната зала на библиотеката на Технически
университет - Габрово. Участниците и гостите бяха поздравени от проф. Железаров, госпожа Сидор... 

Заглавие: Възможности за партньорство между БТПП и БАЕЗ в помощ на МСП
Дата: 21.11.2022 14:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Повишете познанията си по "кръгова икономика"
Дата: 21.11.2022 12:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Представители на БТПП участваха в дискусия "Работната сила в селското стопанство – фактор за
успеха в сектора"
Дата: 21.11.2022 12:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Технически университет - Габрово получи електроавтомобил за учебния процес, дарен от компанията
"Милара Интернешънъл"
Дата: 21.11.2022 11:50
Медия: 100 Вести

Заглавие: С над 2 млрд. лева ще бъде подкрепена връзката между наука и бизнес по нова европрограма

https://www.bcci.bg/news/19171
https://www.bcci.bg/news/19169
https://www.bcci.bg/news/19170
https://www.stovesti.info/tehnicheski-universitet-gabrovo-poluchi-elektroavtomobil-za-uchebniya-protses-daren-ot-kompaniyata-34milara-interneshanal34-11965.html
https://www.gramofona.com/business-jug/s-nad-2-mlrd-leva-shte-bade-podkrepena-vrazkata-mejdu-nauka-i-biznes-po-nova-evroprograma


"Пари за наука, иновации и технологичен трансфер има! В България започва нова научна програма с ресурс от 2.14
млрд. лв. специално за научни разработки, които бизнесът да комерсиализира и внедри в производството". Това
заявява министърът на иновациите и растежа Александър Пулев в поздравителен адрес до участниците в
годишното събитие, организирано от София Тех Парк за иновации, технологии и наука ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Съкращенията в ИТ сектора няма да влошат целия пазар на трудаПазарът на таблети продължава да лъкатуши.
Още с появата си, тези устройства се възприемат противоречиво от потребителите. Мнозина бяха изненадани,
когато в пандемията продажбите на таблети рязко се покачиха. Сега тенденцията отново е низходяща, но
изглежда за кратко. Ето какво показват данните от анализаторите. Глобалните продажби на та... 

Инж. Димитър Станев завършва енергетика в немския град Аахен. Работил е за голяма енергийна компания в
Германия, а от 2017 година е зам.-директор "Бизнес развитие" в "Албена" АД. Ангажиран е с разработването и
внедряването на енергийни проекти и инвестиции с европейско финансиране, които да придвижат най-голямата
туристическа компания в България в трансформацията й към устойчив, природосъобразен и... 

Испанските инвестиции у нас са на стойност над 880 млн. евро, а стокообменът ни расте с над 30 на сто през
миналата година. На "закуска с инвеститорите" министърът на икономиката и индустрията Никола Стоянов
разговаря с представители на испанския бизнес в България и на Българо-испанската търговска камара. В срещата
участие взе и посланикът на Кралство Испания у нас Алехандро Поланко. Бизнес у нас ... 

Изчерпателните данни от Преброяване'21 разкриват редица интересни тенденции, например неочаквано
високата безработица в Североизточна България. Тази седмица оставаме в темата за пазара на труда, но с фокус
върху заетостта на общинско ниво. Повечето общини в страната като цяло постигат добри резултати, въпреки
сериозния удар, нанесен от Covid-19 и ограничителните мерки върху местните трудови пазари... 

Далеч не толкова оптимистичен е бизнесътViews 4282 Въпреки редицата от кризи, засягащи Европа и България,
икономическата ситуация у нас не е чак толкова черна. Това констатира министърът на икономиката и
индустрията Никола Стоянов. Той взе участие в четвъртия научен форум "Бизнесът в 21-ви век", организиран от
Университета за национално и световно стопанство. Темата на събитието бе "Възстановяване... 

Дата: 20.11.2022 17:03
Медия: Грамофона

Заглавие: Променливият пазар на таблетите – кои са движещите фактори
Дата: 21.11.2022 13:37
Медия: TechNews

Заглавие: Инж. Димитър Станев: В Албена вече отчитаме ползите от инвестиции във фотоволтаични
електроцентрали
Дата: 21.11.2022 14:21
Медия: Барометър

Заглавие: Испанските инвестиции у нас надхвърлят 880 млн. евро
Дата: 20.11.2022 17:00
Медия: Банкеръ

Заглавие: От преброяването: Заетостта се концентрира в големите икономически центрове
Дата: 20.11.2022 12:12
Медия: Economic

Заглавие: Министърът на икономиката: Ситуацията не е чак толкова черна
Дата: 21.11.2022 14:35
Медия: news 24

https://technews.bg/article-148262.html
http://www.barometar.net/101624/
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/ispanskite-investicii-u-nas-nadhvurliat-880-mln-evro
https://www.economic.bg/bg/a/view/ot-prebrojavaneto-zaetostta-se-koncentrira-v-golemite-ikonomicheski-centrove
https://news24sofia.eu/ministarat-na-ikonomikata-situatsiyata-ne-e-chak-tolkova-cherna/


Депутатите от 48-то Народно събрание възложиха на правителството да ускори процеса за приемането на еврото
с целева дата 1 януари 2024 г. Решението бе прието със 157 гласа "за", 28 "против" и 23 "въздържали се". Това
решение на парламента провокира множество обществени дискусии."Демократична България" заяви, че има
последователна политика за подкрепа на присъединяването на България към еврозоната ... 

Инвестиционният режим на България се нуждае от актуализация и да бъде много по-ясно защитен като
достойнства на страна, която иска да привлича инвестиции. Това каза председателят на Управителния съвет на
Съюза на икономистите в България проф. д-р Татяна Хубенова, която говори на тема "Съвременният
инвестиционен режим за бизнес в България: европейски и глобални предизвикателства за промени" по врем... 

"Позитивните резултати, които бяха отчетени за летен туристически сезон 2022, не минимизират
предизвикателствата пред успешното провеждане на зимния сезон тази година. Около този извод се обединява
световната туристическа общност след проведени редица анализи и проучвания. България не прави изключение".
Това констатира Николина Ангелкова, министър на туризма (2014-2020 г.) и бивш заместник-председ... 

Въпреки кризите безработицата в страната запазва ниски нива, а преките чуждестранни инвестиции у нас за 2021
достигат 1.21 млрд. евро, посочи министърът на икономикатаПрез 2021 г. процентният ръст на Брутния вътрешен
продукт на страната е най-висок от 1995 година насам. Това съобщи министърът на икономиката и индустрията
Никола Стоянов при откриването на Четвъртия национален научен форум "Бизнесът... 

ГЕРБ вдигнаха "пушилка и дим" с "Джемкорп", меморандумът не е задължаващ, каза депутатът от ППСилите, които
искат да има честни избори в България, успяха да покажат, че са достатъчно здрави, за да събудят и
обществеността за това, което всъщност "хартиената коалиция" беше подготвила", заяви по Дарик радио депутатът
от "Продължаваме промяната" Даниел Лорер. "Оказа се, че освен връщането на опция за... 

Инфлацията за октомври в България за първи път се понижава след близо 2 години непрестанен ръст. Това е
първа и малка победа, има още много какво да се направи в тази посока, заяви служебният министър на
икономиката Никола Стоянов на Четвъртия национален научен форум "Бизнесът в 21-ви век". През октомври 2022
г. месечната инфлация в България е 0,9% спрямо предходния месец, а годишната, спрямо окт... 

Заглавие: "Демократична България": Ползите от приемането на еврото са стотици пъти повече от рисковете
Дата: 21.11.2022 14:27
Медия: Радио Видин

Заглавие: Инвестиционният режим на България се нуждае от актуализация, според председателя на Съюза на
икономистите
Дата: 21.11.2022 14:22
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Ангелкова: Зимен сезон 2022/2023 ще е тест за възстановяването на сектора
Дата: 21.11.2022 14:19
Медия: OFFNews

Заглавие: Стоянов: Спадът на инфлацията за октомври е първа малка победа
Дата: 21.11.2022 14:07
Медия: Economy

Заглавие: Лорер: Дявол се е вселил в БСП, за да връща ретроградната хартиена бюлетина
Дата: 21.11.2022 13:40
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: БВП на България е с най-голям ръст от 1995 г., МВФ идва на посещение у нас
Дата: 21.11.2022 13:20
Медия: Експерт

Заглавие: Отличиха КЦМ с наградата "Пазарна експанзия" за 2022
Дата: 21.11.2022 14:36

https://bnr.bg/vidin/post/101739618/demokratichna-balgaria-polzite-ot-priemaneto-na-evroto-sa-stotici-pati-po-golemi-ot-riskovete
https://www.bta.bg/bg/news/economy/363830-investitsionniyat-rezhim-na-balgariya-se-nuzhdae-ot-aktualizatsiya-spored-preds
https://offnews.bg/turizam/angelkova-zimen-sezon-2022-2023-shte-e-test-za-vazstanoviavaneto-na-s-789953.html
https://www.economy.bg/economy/view/52974/Stoyanov-Spadyt-na-inflaciyata-za-oktomvri-e-pyrva-malka-pobeda
https://dnes.dir.bg/politika/lorer-dyavol-se-e-vselil-v-bsp-za-da-vrashta-retrogradnata-hartiena-byuletina
https://www.expert.bg/macroview/economy/bvp-na-bylgarija-e-s-naj-goljam-ryst-ot-1995-g-mvf-idva-na-poseshtenie-u-nas-1847988.html
https://www.plovdiv-press.bg/2022/11/21/%D0%BE%D1%82%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D0%BA%D1%86%D0%BC-%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF/303649/


Списание "Икономика" и най-голямата работодателска организация в страната – Конфедерацията на
работодателите и индустриалците в България (КРИБ) раздадоха годишните си награди в зала "Джон Атанасов" на
София Тех Парк. Въпреки кризите, организаторите на конкурса останаха верни на традицията да отличат
предприемачите и мениджърите, които в трудното време на шокови промени не само устояват, но и пости... 

През 2022 г. жилищният пазар се нажежи до червено, преживявайки ръст на цените, какъвто не бяхме виждали от
повече от десетилетие. Това е пряко следствие от високата инфлация, която накара цените на жилищата да
ускорят темпа си на растеж от 8-10 процента през 2021 г. до над 20 процента през 2022 г., коментира Полина
Стойкова, изпълнителен директор на Bulgarian Properties. През цялата година наблюд... 

Инвестиционният режим на България се нуждае от актуализация и да бъде много по-ясно защитен като
достойнства на страна, която иска да привлича инвестиции. Това каза председателят на Управителния съвет на
Съюза на икономистите в България проф. д-р Татяна Хубенова, която говори на тема "Съвременният
инвестиционен режим за бизнес в България: европейски и глобални предизвикателства за промени" по врем... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Ситуацията на пазара на труда е спокойна. Това съобщи пред БНР Георги Първанов, който е ейчар експерт и член
на УС на Българската асоциация за управление на хора и на Българската конфедерация по заетостта."Няма
драстични движения, освен минимални съкращения в сектора на криптовалутите. Безработицата е малко над 4%.
През последните 2-3 седмици наблюдаваме рекорден брой новоназначени българи в Linke... 

Очакваме добър зимен сезон, което ще доведе до увеличаване на временната заетост и недостиг на хора, отчете
Георги Първанов Ситуацията на пазара на труда е спокойна. Това съобщи пред БНР Георги Първанов, който е HR
експерт и член на УС на Българската асоциация за управление на хора и на Българската конфедерация по
заетостта. "Няма драстични движения, освен минимални съкращения в сектора на криптов... 

Въпреки финансовата криза в момента ситуацията на пазара на труда е спокойна и няма драстични движение.
Съкращенията са минимални в сектора на криптовалутите, но безработицата надвишава малко над 4%. Това
обясни пред БНР Георги Първанов – ейчар експерт и член на УС на Българската асоциация за управление на
хора и на Българската конфедерация по заетостта. Той коментира и проучване на Българската к... 

Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Рекорден ръст на цените на имотите в София
Дата: 21.11.2022 15:08
Медия: Economynews

Заглавие: проф. Хубенова: Инвестиционният режим на България се нуждае от актуализация
Дата: 21.11.2022 15:02
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Ситуацията на пазара на труда е спокойна, но не се надявайте на 13-та заплата
Дата: 21.11.2022 12:45
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Експерт: Нагласите на повечето работодатели са да няма 13 – та заплата
Дата: 21.11.2022 12:34
Медия: Nbox

Заглавие: Работодатели подготвят бонуси и парти за празниците
Дата: 21.11.2022 12:08
Медия: Зарата

Заглавие: Георги Първанов: Повечето работодатели не предвиждат 13-а заплата, само бонуси и коледно парти
Дата: 21.11.2022 10:40

http://www.economynews.bg/%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D1%80%D0%B4%D0%B5%D0%BD-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-news106092.html
http://dariknews.bg/novini/bylgariia/prof.-hubenova-investicionniiat-rezhim-na-bylgariia-se-nuzhdae-ot-aktualizaciia-2331365
https://www.novinite.bg/articles/227692/Situaciyata-na-pazara-na-truda-e-spokojna-no-ne-se-nadyavajte-na-13-ta-zaplata
https://www.nbox.bg/2022/11/%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D1%81%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE/
https://zarata.info/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F%D1%82-%D0%B1%D0%BE%D0%BD%D1%83%D1%81%D0%B8-%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82/
https://front.bg/georgi-parvanov-povecheto-rabotodateli-ne-predvizhdat-13-a-zaplata-samo-bonusi-i-koledno-parti/


Ситуацията на пазара на труда е спокойна. Това съобщи пред БНР Георги Първанов, който е ейчар експерт и член
на УС на Българската асоциация за управление на хора и на Българската конфедерация по заетостта. "Няма
драстични движения, освен минимални съкращения в сектора на криптовалутите. Безработицата е малко над 4%.
През последните 2-3 седмици наблюдаваме рекорден брой новоназначени българи в Link... 

Данните са на база на последното преброяване през 2021 година Броят на икономически неактивното население
(15 - 64 г) в Русенско е 23 794 души. Данните са на база на последното преброяване през 2021 г., научаваме от
ИПИ Изчерпателните данни от Преброяване '21 разкриват редица интересни тенденции, например неочаквано
високата безработица в Североизточна България. Тази седмица оставаме в темата за п... 

Работодателите се подготвят за най-високия годишен скок на заплатите от 15 г. Те възнамеряват да увеличат
бюджетите си за заплати с 4,6% през 2023 г. Това сочи последното международно проучване на консултантската
фирма Willis Towers Watson, в което са взели участие 1550 американски работодатели, съобщи CNN. Голяма част
от фирмите приписват големия скок на бюджета за заплати на два фактора - инфла... 

20- и 30-годишните вече искат да живеят по-добре и отхвърлят начина на живот на своите родители, което е удар
по икономикатаИзраснал в китайско село, Джулиан Джу вижда баща си само няколко пъти в годината, когато се
връща за ваканция от изтощителната си работа в текстилна фабрика в южната провинция Гуангдонг. За
поколението на баща му работата във фабриката е спасение от селската бедност. За Джу и... 

След призива за свикване на Консултативния съвет по национална сигурност към Президента от страна на някои
политически партии, към които се присъединиха и предприятия от енергийния сектор, засегнатите дружества все
още очакват реакция, притеснени за поминъка на над 100 000 българи, заети в добиването на суровина и
производството на енергия. "Ако се допусне закриване на българските ТЕЦ в следващит... 

Работодателите планират да увеличат бюджетите си за заплати с 4,6% през следващата година, най-високият
очакван годишен скок от 15 години. Това съобщи CNN Business, позовавайки се на последното международно
проучване на консултантската фирма Willis Towers Watson, което включва отговори на 1550 американски
работодатели. Анкетата е проведена от 3 октомври до 4 ноември. Голяма част от организациите п... 

Медия: Front.bg

Заглавие: Икономически неактивните русенци са близо 24 000
Дата: 20.11.2022 12:44
Медия: Dunavmost

Заглавие: Работодателите в САЩ планират рекорден ръст на заплатите през 2023 г.
Дата: 19.11.2022 12:44
Медия: Profit

Заглавие: Младите китайци вече отказват да работят във фабриките
Дата: 21.11.2022 09:28
Медия: Economic

Заглавие: Председателят на Асоциация на топлофикациите: Ако закрият ТЕЦ-овете, токът за битовите абонати
ще стигне минималната заплата
Дата: 21.11.2022 14:51
Медия: Русе инфо

Заглавие: Американският бизнес готви най-голямото увеличение на заплатите от 15 години насам
Дата: 21.11.2022 14:00
Медия: Money.bg

Заглавие: Обезщетение при прекратяване на трудов договор – какви са правата ни
Дата: 21.11.2022 13:36
Медия: 19 минути

https://www.dunavmost.com/novini/ikonomicheski-neaktivnite-rusentsi-sa-blizo-24-000
https://profit.bg/svetat/rabotodatelite-v-sasht-planirat-rekorden-rast-na-zaplatite-prez-2023-g/
https://www.economic.bg/bg/a/view/mladite-kitajci-veche-otkazvat-da-rabotjat-vyv-fabrikite
https://rousse.info/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D1%84/
https://money.bg/business/amerikanskiyat-biznes-gotvi-nay-golyamoto-uvelichenie-na-zaplatite-ot-15-godini-nasam.html
https://19min.bg/news/novini_8/obezshtetenie-pri-prekratiavane-na-trudov-dogovor-kakvi-sa-pravat-173889.html


Прекратяването на трудовите правоотношения е момент на разтрогване на една правна връзка, който води
съществени юридически последици след себе си. Тук е необходимо отношенията да се разрешат по такъв начин,
че развоят да бъде справедлив и за двете страни – работник или служител и работодател. Законодателят е
разрешил този проблем чрез предвиждане на имуществено обезщетение, което да уравновеси пра... 

Кариерното изложение за млади хора е на 25 и 26 ноемвриЗасилен интерес към "зелените" професии, новите
технологии, грижата за човека, както и към всички, които дават възможност за творчество. Това са тенденциите в
заетостта в световен мащаб, които откроява Българската мрежа на Глобалния договор на ООН (БМГД) във връзка
с осмото издание на "Базар на професиите", което ще се проведе на 25 и 26 ноемв... 

В рамките на четиримесечно проучване кандидатите преминават през задължително обучение от квалифицирани
специалистиOбластният екип по приемна грижа към община Бургас е в процес на набиране, подбор, оценка и
обучение на кандидати за приемни родители за отглеждане на деца от 0 – 3 годишна възраст. Те могат да бъдат
доброволни и професионални. В рамките на четиримесечно проучване кандидатите преминав... 

Промени в действащия механизъм за осъвременяване на пенсиите по така нареченото швейцарско правило ще
обсъжда на извънредно заседание във вторник Националният съвет за тристранно сътрудничество (НСТС),
съобщава БНР. Промените са предложени от депутати от "Продължаваме промяната". В дневния ред на
заседанието са включени още три проектозакона за промени в Кодекса за социално осигуряване, внесени от... 

Промени в действащия механизъм за осъвременяване на пенсиите по така нареченото швейцарско правило ще
обсъжда на извънредно заседание във вторник Националният съвет за тристранно сътрудничество (НСТС).
Промените са предложени от депутати от "Продължаваме промяната". В дневния ред на заседанието са включени
още три проектозакона за промени в Кодекса за социално осигуряване, внесени от БСП и ДПС. Пр... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Когато заблудена ракета падна в полски граничен град миналата седмица, убивайки двама души, някои
европейски лидери се разтревожиха много за това как ще реагира дясното правителство на Полша, колкото и от
възможността Русия да е наредила удара, пише европейската редакция на американския вестник "Политико".
Дългогодишното недоверие на Полша към всичко руско и дълбоката антипатия на сегашното правит... 

Заглавие: Бизнесът представя на учениците професии на бъдещето
Дата: 21.11.2022 13:06
Медия: Сега

Заглавие: Търсят се приемни родители за мънички дечица
Дата: 21.11.2022 12:32
Медия: Дарик

Заглавие: Гласят нови промени в пенсиите - ще остане ли швейцарското правило
Дата: 20.11.2022 10:24
Медия: Конкурент

Заглавие: Съветът за тристранно сътрудничество ще обсъжда осъвременяване на пенсиите във вторник
Дата: 19.11.2022 14:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Politico: Полша се превръща в новата военна суперсила
Дата: 21.11.2022 14:32
Медия: Блиц

Заглавие: Андрей Ковачев: По всяка вероятност ще има ново отлагане на решението за Шенген
Дата: 21.11.2022 14:18
Медия: Breaking.bg

https://segabg.com/hot/category-education/biznesut-predstavya-na-uchenicite-profesii-na-budeshteto
https://darik.bg/tarsat-se-priemni-roditeli-za-manichki-dechica
https://www.konkurent.bg/news/16689326639133/glasyat-novi-promeni-v-pensiite-shte-ostane-li-shveytsarskoto-pravilo
https://manager.bg/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE/savetat-za-tristranno-satrudnichestvo-ste-obsazda-osavremenavane-na-pensiite-vav-vtornik
https://blitz.bg/svyat/politico-polsha-se-prevrshcha-v-novata-voenna-supersila_news921659.html
https://breaking.bg/novini/andrej-kovachev-po-vsyaka-veroyatnost-shte-ima-novo-otlagane-na-reshenieto-za-shengen/


Предлогът ще е мигрантски натиск, казва евродепутатътНикой не може да даде прогноза кога ще бъде взето
решение за присъединяването. По всяка вероятност ще има ново отлагане на решението под предлог мигрантски
натиск. Това заяви евродепутатът Андрей Ковачев за "Твоят ден". По думите му някои страни се аргументират с
причини като политическата ни ситуация и липсата на правителство. "Това не може да ... 

След пораженията от пандемията, която в туристическия сектор удари първо и най-силно зимните курорти, ски
центровете в цяла Европа са изправени пред ново предизвикателство – повишаващите се цени на енергията, сочи
проучване, извършено от бившия министър на туризма Николина Ангелкова след участията й в международния
форум A World for Travel, в Ним, Франция, както и на Международната конференция по ... 

Посланикът на Аржентина в България Н. Пр. Алфредо Нестор Атанасоф посети Великотърновския университет и
се срещна с ректора проф. д-р Христо Бонджолов. Ректорът и дипломатът обсъдиха сътрудничеството с
аржентинското посолство, изучаването на испански език от търновск студенти, сключването на договори между
Великотърновския университет и университети в Аржентина, както и бъдещите съвместни инициати... 

Айлин Секизкьок протестира пред директора на обществената медия срещу интервю с журналист за атентата в
ИстанбулАсоциацията на европейските журналисти - България протестира срещу реакцията на турската държава
срещу интервю по Българското национално радио и поиска намесата на Външно министерство. Става въпрос за
разговор от 14 ноември с журналиста и международен наблюдател Мехмет Юмер по повод бомб... 

Лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов се срещна с посланиците на страните от Европейския съюз. По време на срещата
са били обсъдени подробности около предизвикателствата свързани с политическата ситуация в България, както
и процесите около формирането на стабилно правителство. Домакин на срещата е посланикът на Чешката
република в България Н. Пр. Лукаш Кауцки. Чехия е държавата ротационен председател на С... 

Писмо на турската посланичката Айлин Секизкьок до генералния директор на Българското национално радио
Милен Митев предизвика острата реакция на Асоциацията на европейските журналисти – България в понеделник,
21 ноември. Поводът за писмото на дипломата е интервюто на водещата от БНР Силвия Великова с турския
журналиста Мехмет Юмер след терористичния атентат в Истанбул. В интервюто Мехмет Юмер комен... 

Негово Превъзходителство Алфредо Нестор Атанасоф, извънреден и пълномощен посланик на Аржентина в
България, посети Великотърновския университет и се срещна с ректора проф. д-р Христо Бонджолов. Ректорът и
Негово Превъзходителство обсъдиха сътрудничеството със аржентинското посолство, изучаването на испански

Заглавие: Цените в ски курортите се вдигат в цяла Европа, отменят нощните ски
Дата: 21.11.2022 14:12
Медия: 24 Часа

Заглавие: ВТУ предлага българисти в помощ на неделните училища в Аржентина
Дата: 21.11.2022 14:18
Медия: 24 Часа

Заглавие: АЕЖ иска Външно да привика турската посланичка заради намеса в работата на БНР
Дата: 21.11.2022 14:10
Медия: Клуб Z

Заглавие: Пак ли ще е премиер!? Бойко Борисов се срещна спешно с посланиците на страните от ЕС
Дата: 21.11.2022 14:01
Медия: 7 дни България

Заглавие: Турската посланичка бе остро критикувана от български журналисти
Дата: 21.11.2022 13:33
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Посланикът на Аржентина посети ВТУ
Дата: 21.11.2022 12:07
Медия: Радио Велико Търново

https://www.24chasa.bg/biznes/article/13115687
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/13115756
https://clubz.bg/129909
https://7dnibulgaria.bg/archives/190856
https://euractiv.bg/section/%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D1%82%D1%83%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%87%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D0%BA%D0%B0-%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%80/
http://radiovelikotarnovo.com/%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D1%80%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%B2%D1%82%D1%83/


език от наши студенти, сключването на договори между Великотърновския университет и универс... 

Gemcorp – мистериозната компания, в която се преплитаха американски, руски, български връзки, а и омански –
покрай КТБ, бе върната шумно на терена от ГЕРБ чрез неделна извънредна пресконференция. На нея партията
на Бойко Борисов обвини "Продължаваме промяната", че са опитвали да дадат цялата ни енергетика на една
офшорка. Онези, които бяха забравили как през март 2022 г. изненадващо научихме от пр... 

Петър е герой за нас, турската полиция го разглежда като един от своите, нашата болка е толкова силна, колкото и
на българския народ. Това заяви в интервю за бТВ посланикът на Турция в България Айлин Секизкьок.
Граничният полицай Петър Бъчваров бе убит на 7 ноември по време на обход на границата с Турция край Елхово.
Два дни по-късно турските власти задържаха двама братя, единият от които призна,... 

Заглавие: Как "Промяната" опита да даде енергетиката на България на една офшорка
Дата: 21.11.2022 11:34
Медия: Nbox

Заглавие: Посланик Секизкьок: Убитият граничен полицай Петър е герой за нас, извършителят е в затвора
Дата: 21.11.2022 09:24
Медия: Asenovgrad.NET

https://www.nbox.bg/2022/11/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D1%8F%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D0%BF%D0%B8%D1%82%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5/
https://www.asenovgrad.net/news/553917/poslanik-sekizkyok-ubitiyat-granichen-politsay-petar-e-geroy-za-nas-izvarshitelyat-e-v-zatvora
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